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Zápis z 10. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 1 konaného dne 1. 11. 2023 

Přítomni: Bc. Giancarlo Lamberti – předseda FV 

  Stanislav Lazar – místopředseda FV 

  Jolana Braunová – tajemnice FV 

Ing. Marika Mocková – členka FV 

  JUDr. Pavel Marc LL. M. – člen FV (pozdější příchod) 

  Mgr. Michal Vostřez – člen FV  

Ing. Karel Tabery – člen FV 

Ing. Jakub Veselý – člen FV 

Omluveni:           X 

Neomluveni:       X 

Přizvaní:          Tomáš Zbořil – asistent předsedy FV  

  Ing. Tomáš Heres – člen Rady MČ Praha 1 pro oblast financí a majetku  

   Karel Sýkora – pověřený vedoucí oddělení technickoprovozního 

  Ing. arch. Veselý – VHS Javorník 

Hosté:  Pavel Čižinský 

Zapisovatelka:  Jolana Braunová – tajemnice FV 

Zahájení jednání:  16:00 

Ukončení jednání: 18:45 

1) Úvod  

Jednání zahájil předseda výboru v 16:00 a konstatoval, že jednání je usnášeníschopné.  

2) Schválení navrženého programu 

Předseda výboru představil členům navržený program. Nikdo neměl návrh k úpravě. 

Hlasování číslo 114: Schválení navrženého programu 

FV schvaluje navržený program pro své 10. jednání. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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3) Schválení zápisu z 9. jednání 

Předseda se dotázal členů výboru, zda mají připomínky k zápisu. Nikdo k jeho obsahu nic nenamítal. 

 
Hlasování číslo 115: Schválení zápisu z 9. jednání. 

FV schvaluje zápis z 9. jednání výboru. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
 

 

4) Volba ověřovatele zápisu 

Předseda výboru navrhl jako ověřovatele Stanislava Lazara a nechal výbor hlasovat. 

 

Hlasování číslo 116: Volba ověřovatele zápisu 

Ověřovatelem byl zvolen Stanislav Lazar. 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

5) Žádost o prominutí penále - smlouva CEZ 2022/0657 ze dne 29. 6. 2022 - Navrátilova 13 

Předseda uvedl bod a předal slovo panu Sýkorovi, který představil členům problematiku kolem žádosti 

od VHS Javorník. Ten členy informoval o historii rekonstrukce na adrese Navrátilova 13 a následně 

v rámci diskuse odpovídal na dotazy členů. Před samotným hlasováním se členové vyjádřili 

s myšlenkou, aby bylo penále odpuštěno vzhledem ke všem informacím, které byly předány ze strany 

pana Sýkory a XXXXXXXXXXXXXXXX. 

 

Hlasování číslo 117: Žádost o prominutí penále - smlouva CEZ 2022/0657 ze dne 29. 6. 

2022 - Navrátilova 13 

a) FV ZMČ Praha 1 bere na vědomí žádost ze strany VHS Javorník 

b) FV ZMČ Praha 1 bere na vědomí informace od přítomného Karla Sýkory 

(Zastupující vedoucí odd. technickoprovozního) a XXXXXXXXXXXXXX (zástupce 

VHS Javorník) 

c) FV ZMČ Praha 1 doporučuje, po seznámení se všemi skutečnostmi, prominutí 

penále ze SOD číslo CEZ: 2022/0657 ze dne 29. 6. 2022 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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6) Výsledky hospodaření za 1 - 9/2023 za hlavní a ekonomickou činnost 

 

Předseda výboru uvedl bod a předal slovo tajemnici výboru, která doplnila promítané výsledky svým 

komentářem k výdajům i příjmům. Následně odpovídala na dotazy členů. 

 

Hlasování číslo 118: Výsledky hospodaření za 1 - 9/2023 za hlavní a ekonomickou činnost 

FV ZMČ Praha 1 bere na vědomí Výsledky hospodaření za 1 - 9/2023 za hlavní a 

ekonomickou činnost 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

7) Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023 

– informace 

Předseda uvedl bod a předal slovo tajemnici výboru. Ta seznámila členy se všemi rozpočtovými 

opatřeními, která schválila Rada svým usnesením UR23_1136, UR23_1153, UR23_1219 a UR23_1234. 

Následně proběhla diskuse. Na žádost JUDr. Marce bude na dalším jednání výboru předloženo 

odůvodnění k personálnímu auditu. Dále si JUDr. Marc přeje, aby na příští jednání byl přizván gesční 

radní pro dopravu a správce rozpočtové kapitoly, aby zodpověděli otázky.  

Hlasování číslo 119: Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele 

rozpočtu na rok 2023 - informace 

FV ZMČ Praha 1 bere na vědomí rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění 

závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023 - informace 

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

8) Výsledek mapování skutečného užívání veřejného prostranství na území MČ Praha 1 

 

Předseda výboru uvedl bod a seznámil členy s kompletními výsledky mapování, které probíhalo během 

léta (červenec až srpen). Během svého výkladu seznámil členy se všemi různými problémy, které byly 

zjištěny během mapování, včetně případů různých porušení. Jako zásadní problémy vyzdvihl reklamní 

stojky a restaurační předzahrádky. Následně proběhla diskuse.  

Hlasování číslo 120: Výsledek mapování skutečného užívání veřejného prostranství na 

území MČ Praha 1 

a) FV ZMČ Praha 1 bere na vědomí výsledek mapování skutečného užívání veřejného 

prostranství na území MČ Praha 1 

b) FV ZMČ Praha 1 pověřuje předsedu FV ZMČ Praha 1 předložit tyto výsledky na jednání 

ZMČ Praha 1 dne 14. 11. 2023 

c) FV ZMČ Praha 1 doporučuje provést kontrolu položek ve věci výběru místního 

poplatku za užívání veřejného prostranství podle výsledku mapování skutečného 
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užívání veřejného prostranství na území městské části Praha 1 a předložit výsledek 

Zastupitelstvu MČ Praha 1 

d) FV ZMČ Praha 1 doporučuje předložit souhrn opatření, které zajistí řádný výběr 

místního poplatku za užívání veřejného prostranství a nastavení procesů tak, aby 

došlo ke specifikaci jasné odpovědnosti příslušných orgánů, které budou kontrolovat 

výběr místního poplatku, výši sazby místního poplatku a oprávnění k užívání 

veřejného prostranství a předložit výsledek Zastupitelstvu MČ Praha 1 

e) FV ZMČ Praha 1 doporučuje připravit novou metodiku organizace výběru místního 

poplatku a jeho kontroly 

6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

9) Vyhláška o místních poplatcích 5/2011  

 

Předseda předložil členům návrh novelizace Obecně závazné vyhlášky č. 5/2011 Sb. Hl. m. Prahy o 

místním poplatku za užívání veřejného prostranství. Návrh byl sestaven ve spolupráci s gesčními 

radními a vedoucími odborů ÚMČ P1, kterých se tato vyhláška týká. Následně proběhla diskuse k 

jednotlivým návrhům. Ke všem návrhům se členové vyjádřili jednohlasým souhlasem. Pouze u žádosti 

na doplnění do vyhlášky, kterou předložil tajemník úřadu, se JUDr. Marc zdržel hlasování. 

 

Hlasování číslo 121: Vyhláška o místních poplatcích 5/2011 

a) FV ZMČ Praha 1 projednal obdržené připomínky Obecně závazné vyhlášky č. 5/2011 

Sb. hl. m. Prahy o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

b) FV ZMČ Praha 1 doporučuje změny Obecně závazné vyhlášky č. 5/2011 Sb. hl. m. 

Prahy o místním poplatku za užívání veřejného prostranství dle přílohy tohoto 

usnesení 

c) FV ZMČ Praha 1 pověřuje předsedu FV ZMČ Praha 1 předložit návrh novelizace Obecně 

závazné vyhlášky č. 5/2011 Sb. hl. m. Prahy o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství na nejbližším jednání Zastupitelstva MČ Praha 1  

7 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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10) Různé 

Do bodu různé nikdo neměl žádné návrhy. 

Na závěr jednání předseda výboru poděkoval všem členům za jejich účast a ukončil jednání v 18:45. 

 

Příští jednání výboru se bude konat na úřadě MČ Praha 1, v místnosti č. 212 dne 29. 11. 2023 od 16:00. 

Schválil: Bc. Giancarlo Lamberti, předseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Zapsala: Jolana Braunová, tajemnice FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Ověřil: Stanislav Lazar, místopředseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 


